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Az üzletekben árult tej nagy része nem friss tehéntej, ugyanis tejporból készül, és ezért
feltehetően a hatóságok és a törvények a felelősek – mondta hétfőn a mezőgazdasági
miniszter.

  

Hozzátette, törvénytervezetben szabályozzák majd az élelmiszeripari termékek regiszterét, így
a jövőben a vásárlók tudni fogják, hogy mit „tesznek az asztalukra."
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